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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

Készült: Ököritófülpös Nagyközség Önkormányzat Képviselő-testülete 2017. december 7-én 

15 órára meghirdetett közmeghallgatásról. 

 

Jelen vannak:  Szabó Béla polgármester 

  Szécsi Bálint alpolgármester 

  Kukucskáné Laboncz Márta 

  Jakabné Zajti Tünde 

  Gál Sándor 

 

Tanácskozási joggal megjelent: Szécsi Csaba mb. jegyző 

 

A lakosság részéről: 14 fő. 

 

Szabó Béla polgármester: Köszöntötte a megjelenteket és megállapította, hogy az ülés 

határozat-képes, mivel a megválasztott 7 fő képviselőkből 5 fő jelen van. A Képviselő-testület 

5 fővel határozatképes. Javasolta a képviselő-testületnek a meghirdetett közmeghallgatás 

megtartását. 

 

A Képviselő-testület egyhangúan, 5 igen szavazattal a javaslatot elfogadta. 

 

1./ Közmeghallgatás 

Előadó: Szabó Béla polgármester  

 

Szabó Béla polgármester: Minden évben megtartjuk a közmeghallgatást, ezt törvény írja elő. 

A közmeghallgatás a köz meghallgatása, nem a képviselők meghallgatása,  bár itt egy páran 

ezt félre szokták értelmezni. Az önkormányzatnak több intézménye van. Ezek a Közös 

Hivatal, óvoda, konyha, az egészségügyi intézmények, valamint a társulásban működtetett 

intézmények. A közös hivatal 2017 évben 10 fő létszámmal működött. 2 fő közben elment a 

hivataltól. Felújítottuk az idén a hivatal épületét. Magastetőt kapott részben közmunka 

program keretében. A hivatal környezete is felújítás alatt áll. Az óvodai létszám jelenleg 11 

fő. 6 óvónővel, 4 dajkával és egy pedagógiai asszisztenssel működik. A gyereklétszám 87 fő. 

A volt állatorvosi lakást átalakítottuk az óvoda számára közmunkaprogram keretében. A 

konyha létszáma jelenleg 4 fő. Ott hiányzik egy szakács. A konyhán napi 300 adag étel 

készül, 200 tízórai és körülbelül 200 uzsonna. A konyha felszereltsége folyamatosan bővül. 

Az egészségügyi intézmények teljesen állami finanszírozásúak . Az önkormányzat feladata az 

épületek fenntartása, működtetése, bizonyos orvosi műszerek pótlása, javíttatása. Tavasszal 

felújításra kerül az egészségügyi intézmény padló búrkolata, az orvosi eszközállomány 

lecserélésre kerül. Az Ifjúsági Ház és Könyvtárnál jelenleg fél állásban van Móriczné. A 

könyvtárosi feladatokat a következő időben Apáti Ferencné fogja ellátni. Az orvosi ügyelet 

Mátészalkán van. Évente kifizetjük a hozzájárulást a működéshez. A gyermekvédelmi és 

családsegítő központ Győrteleken működik. Annak van itt irodája, ahol folyik az 

ügyfélfogadás. Az idősek nappali ellátása nagyecsedi központtal működik. 217.októberétől 

bevezettük a 205.-Ft-os hozzájárulási költséget. mivel az önkormányzat nem tudja biztosítani 

a teljes működési hiányát a családsegítő szolgálatnak. A 205 Ft/óra hozzájárulás miatt nem  

mondták fel olyan sokan, mint ahogy azt az előrejelzések mutatták. 2017-ben a következő 

beruházásokat valósítottuk meg: térkőburkolatot kapott a faluközpont hivatal előtti része, a 

kerékpárút Kiss Lacitól a Kiss Laci kocsmájáig tartó része, valamint a fülpösi ravatalozó előtti 

rész. A hivatal épülete kapott egy magas tetőt. Az óvoda egyik csoportja az iskolából az 

állatorvosi lakásba költözött, melynek a felújítása az idén történt meg. Szépen sikerült a belső 
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felújítása. A hivatal pályázott ASP rendszer kiépítésére  6 millió forint körüli értékben. Ez a 

hivatal elektronikai rendszerének a felújítása. Az eszközbeszerzés megtörtént, a beüzemelés 

folyamatban van. Vannak megnyert és megvalósítás alatt álló beruházásaink. Ilyen az 

egészségház eszközbeszerzése körülbelül 30 milli forint összegben, az iskola energetikai 

felújítása 280 milli forint körül és az ököritófülpösi ravatalozó felújítására nyertünk 1,5 millió 

forintot. A tervezett beruházások között szerepel a konyha felújítása, utak felújítása és a 

kerékpárut térkövezését is szeretnénk tovább folytatni Győrtelek irányába. Szeretnénk 

vízelvezető árkok felújítására pályázni, illetve közmunka programban megvalósítani. 

Tervezzük az idősek klubja épületének a felújítását is ha lesz pályázat kiírva.  

Az önkormányzat gazdálkodása 2017 évben a következőképpen alakult: 1.243.000.000.-Ft 

bevételi és kiadási főösszeggel rendelkezik. Ezen belül az óvoda költségvetése 55 millió 

forint, a közös hivatal és a konyha költségvetése összesen 75 millió forint. Az önkormányzat 

működését szigorú gazdálkodással tudta biztosítani. Az állami támogatás mellett igyekeztünk 

más forrásból is pályázni. 6,5 millió forintot kaptunk az önkormányzatok rendkívüli 

támogatása keretében, közművelődési érdekeltségnövelő támogatásra 391 ezer forintot, 

szociális tűzifára 7.677.000.-Ft-ot, közfoglakoztatás bonyolítására közel 220 millió forintot, 

kiegészítő gyermekvédelmi támogatásra 3.554.000.-Ft-ot kaptunk. Ez évben majdnem 250 

rászoruló gyereknek biztosítottuk az étkezést szünidei napokon központi támogatásból. 10 

gyerek részére biztosítottunk támogatást Bursa ösztöndíjrendszer keretében. A Települési 

Arculati Kézikönyv elkészítésre egymillió forint támogatást kaptunk. Itt szeretném 

megemlíteni, hogy ez közel 1,3-1,4 millió forintba fog kerülni. Azon lehetne vitatkozni, hogy 

milyen hibák miatt. Az első és a második körben nem fogadtuk el. A harmadik körben 

fogadtuk el 1,2 millió forint plusz ÁFA-val. Így ennek a plusz költsége közel 270 ezer forint 

lesz a huzavona miatt. 

A közfoglalkoztatás nagy terhet ró az önkormányzatra és sok embert mozgat meg. A 

közfoglalkoztatás keretében volt a mezőgazdasági Start mintaprogram 36 fővel. Itt zöldség, 

gyümölcs, napraforgó termesztéssel, méhészettel és fóliasátorban történő 

zöldségtermesztéssel foglalkoztunk. A helyi sajátosságokra épülő start mintaprogram 

keretében rongyszőnyeggyártás, tésztagyártás, varrás, irodabútor készítés, térkőgyártás folyik. 

A közúthálózat fejlesztése start mintaprogramban 25 fő vett részt. A belvízelvezetés start 

mintaprogramban ároképítés, karbantartás valósult meg. Mezőgazdasági földút program is 

megvalósult. Huzamosabb idejű közfoglakoztatás volt még, amely településtisztasági 

tevékenységet, intézményi munka segítését, karbantartás ,épület felújítást, parlagfű 

mentesítést tartalmazott. Itt 79 fő dolgozott. A huzamosabb idejű közfoglakoztatásban 10 fő 

dolgozik. 

Köszönöm a figyelmet és várom a kérdéseket. 

 

Gál Sándor: Arra kérek mindenkit, hogy mondja el a véleményét. Nagyon sok emberrel 

beszéltem, akik azt mondták, hogy nem mernek ide eljönni. A beszámolóban említve lett a 

térkövezés, de nem halottam, hogy azt a 9 embert megdicsérted volna. 

A Bethlen köz, ahogy egész nyáron kinézett, az felháborító volt. Meg szeretném kérdezni, 

hogy mennyibe került az a járda, mert egész nyáron nem volt levágva. A víztől nem tudtak 

közlekedni, a mentő nem tudott lemenni. Nem tudom, hogy tudják e a jelenlévők, hogy 

Ököritófülpösön van diszpolgári cím. Ezt egy alkalommal, 2016-ban ítéltük oda, de ki merem 

jelenteni, hogy az nem volt szabályos. Említetted, hogy folytatva lesz a kerékpárút Kiss Laci 

felé. Azt kérném, hogy a másik vége felől kezdjük meg a folytatást. Mikor osztjuk a szociális 

tűzifát? Örülök annak, hogy akadálymentesítve lesz a hivatal. Volt a hivatal előtt egy 

emlékmű, ami el lett bontva. Kinek volt ez az ötlete? Kinek a hatásköre az, hogy használt 

térkövet, vagy bontott anyagot odaadjon? Valaki ezt szóvá tette, hogy egyiknek oda lehet 

adni, másiknak meg nem. Panaszkodnak sokan, hogy nem vagy ott a fogadóórádon. Tavaly 
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ígérted, hogy a Jakab féle portán  a vizes helyiség el fog készülni, de még most sincs kész. 

Úgy hiszem, a munkásokat kellene nézni, hogy elkészüljön végre. Az is bánt, hogy a 

környező településeken falunapokat tartanak, karácsonyi csomagot adnak, mi meg nem 

tudunk a lakosságnak nyújtani semmit. Ennyit szerettem volna mondani. 

 

Farkas Zsuzsanna: Én a térkőre szeretnék válaszolni, mivel tudom, hogy ez rám irányult. 

Én kértem el a használt térkövet, de úgy gondolom, hogy ahhoz neked semmi közöd. 

Egyébként az a térkő össze volt törve, felhasználhatatlan volt. A falunappal kapcsolatosan 

annyit szeretnék mondani, hogy most is szép falunap, romanap volt, ahova mindenki 

eljöhetett, cigány, magyar egyaránt. Mindenkinek megvolt a lehetősége, el lehetett volna 

jönni. 

 

Karcubné Papp Zsuzsanna: Azt szeretném megkérdezni, hogy történt-e kutyákkal már valami. 

 

Szabó Béla polgármester: Semmi. Egyetlen megoldás van, a gazdáiknak be kellene zárni őket, 

vagy megkötni. 

 

Karcubné Papp Zsuzsanna: Nekem két kutyám döglött meg azóta, megmérgezték őket, mert 

mertem szólni. Ezek szerint nekem kell intézkedni. Fülpösön is szóltam a gazdájuknak. Azt 

mondták, nem az övék és én ne fenyegetőzzek. 

Azt szeretném még mondani, hogy a Lehel utcán a járdán egész nyáron nem lehetett eljárni, 

mivel ki vannak nőve a fák, virágok, beültetik a járdát. Lehetne szólni a Lehel utcán, hogy 

rendezzék a járdát abban az utcában, hogy járható legyen. Gabinak sokszor szóltam, hogy 

vágassa le, de nekem nem tette meg. A világítást kérdezném még meg a Kossuth utcán. Nem 

lehet tenni valamit, mert a múltkor sem volt áram reggel. 

 

Szabó Béla polgármester: Jelezni kell az E-on felé. 

 

Gál Sándor: Én már írtam. Kaptam választ is. 

 

Szabó Béla polgármester: Évek óta megy ez. Az E-on olyan nagyhatalmú, hogy nem tudunk 

harcba szállni vele. Fél évre, egy évre, van amikor két évre reagálnak valamire. 

 

Kukucskáné Laboncz Márta: Teljesen egyetértek a felszólalóval kutya ügyben. Van már csipp 

a kutyákban, ezáltal beazonosíthatóak. Az önkormányzat felé kell jelezni írásban, és ez 

alapján kell az önkormányzatnak lépéseket tenni. Igaz, pénzbe kerül az önkormányzatnak, de 

nem hagyhatjuk, hogy kóbor kutyák járják az utat. Ezt a problémát orvosolni kell, ha ez az 

önkormányzat hatásköre. A villannyal kapcsolatosan Gál Sanyi képviselő társam jelezte az E-

on felé a problémát. Ezt képviselő-testületi ülésen is jelezte. Úgy gondolom, hogy nem 

készséges az önkormányzat ebben az ügyben, mert ezt is lehetne orvosolni. Helyi szinten is 

meg tudnánk oldani, ha akarnánk. A kerékpárút nyáron ritkán volt levágva. Nem tudtunk 

biciklivel menni, mert már úgy benőtte a gaz, de akkor is megkaptuk az elhárító válaszokat. 

Vannak közmunkásaink, a járdát le tudnák seperni, ha a környezetét levágjuk. A vezetés 

feladata koordinálni a közmunkásokat. Sokszor panaszkodnak azok, akiket arra kötelezünk, 

hogy a 8 órát ledolgozzák, míg vannak olyanok akik aláírni mennek. Ez nagyon aránytalan 

azokkal szemben akik a 8mórát keményen ledolgozzák. Egy ilyen fórumon ki lehetett volna 

emelni, hogy mennyit termeltek, mennyi volt az a befolyt összeg ami az uborka eladásból, 

meggy eladásból  befolyt, mert a lakosság erre nagyon kíváncsi. 

 

Szabó Béla polgármester: Pontosan meg tudom neked mondani. Írjad Márti, máris mondom. 
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Kukucskáné Laboncz Márta: A munkavezetők járjanak nyitott szemmel és orvosolják azokat 

a problémákat, amely a lakosság felől érkezik. Mindig elmondom, de soha nincs rá pénzünk. 

Én mindig azt mondom, hogy amit meg akarok csinálni, azt megcsinálom. 

 

Szabó Béla polgármester: Az egyetlen kérdésedre szeretnék válaszolni, hogy mit termeltünk 

és mit kaptunk érte. Uborkát termeltünk 3.475.000.-Ft értékben, meggyet 965.000.-Ft 

értékben, napraforgót 933.000.-Ft értékben, mézünk van még körülbelül 5 mázsa raktáron, 

amit még nem adtunk el. Arra nem tudok válaszolni, hogy térkőből mennyi folyt be, de a 

könyvelésben megvan. 

Most pedig válaszolnék Sándornak a kérdéseire. Miért olyan gyomos és sáros a Bethlen köz. 

Ha ráhajtanak traktorral, akkor nem tudunk mit tenni, az sáros lesz. Úgy gondolom, hogy akik 

közlekednek rajta, nekik is lehetne tenni arról, hogy az a járda ne olyan legyen. Egy lapátot a 

kezébe kaphatna, főleg, ha közmunkán van és picit tisztíthatna rajta. Saját környezetéért 

mindenki felelős valamilyen szinten még akkor is, ha az a kerítésen kívülre esik is. Arra 

jelenleg nincs pénzünk, hogy oda utat építsünk. Vannak fontosabb útszakaszok is, amik rossz 

állapotban vannak, ilyen a szennyvíztisztító felé vezető út is. 

A diszpolgári címet egyszer adományoztuk egy lengyel állampolgárnak. Nem érkezett 

egyébként soha tőled, vagy tőletek javaslat írásban, hogy ti javasolnátok valakit diszpolgári 

címre. 

 

Gál Sándor: Én akkor is javasoltam. Nem láttuk akkor sem , hogy ki ajánlotta. Én sem láttam, 

hogy kit ajánlott a lakosság, vagy csak te ajánlottad ? Én nem szavaztam meg. Délelőtt 

megszavazzuk, délután meg kitüntetjük, és nem tudunk róla. 

 

Szabó Béla polgármester: Nem értem, hogy mi a problémád. Az, hogy Ököritóról nem 

neveztünk még ki diszpolgárt, vagy annak a módszere ahogy történt 3 évvel ezelőtt.  

 

Gál Sándor: Azzal sem. Ezt most csak felhoztam. 

 

Szabó Béla polgármester: Fel lehet hozni 20 évvel ezelőtti sérelmeket is. Most a 2017 évi 

közmeghallgatás folyik, nem a 2015 évi. 

 

Gál Sándor: Az idén is oda adományozhattuk volna. 

 

Szabó Béla polgármester: Nem érkezett írásbeli javaslat erre, tehát ami nincs, azzal nem 

tudunk foglalkozni. 

A szociális tűzifa osztása hétfőn kezdődik. Kiszállítjuk mindenkinek. Az Arany János úttal  és 

a Táncsics közzel fog hétfőn kezdődni. 8 mázsa fa fog jutni. 

Mondtad, hogy te jogtalannak tartod, hogy a közmunkán egy napot lefogtam tőletek, mert 

sokan nem tartózkodnak mindig a munkaterületen. Ez igaz. Én nem tudok minden nap 

mindenkinek úgymond a fenekében lógni. Ha ellenőrzéskor nincs ott, akkor azt nekem 

valamilyen módon jelezni kell. Ez volt a jelzés, hogy egy nap levonás. Nem tudom hányszor 

kell még elmondanom. Ha ellenőrzés van és valaki nincs a munkaterületén, akkor az a napja 

igazolatlan. Lehet, hogy valaki öt napot lógott, de ezen a napon ott volt, akkor szerencséje 

van. 

 

Gál Sándor: Megcsináltuk a fülpösi temetőt, itt is megcsináltuk. Hibát nem lehetett benne 

lelni. Igaz Veres Attila megszólt minket, hogy restelli, hogy csak annyi teljesítmény volt 

utánunk, de mi nem restelljük. 

 

Szabó Béla polgármester: A munka értékelésébe nem mennék bele, most a kérdésedre 

válaszoltam. 
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Az emlékművel kapcsolatosan nem csak az emlékművet bontottuk le, hanem a kerítést is, 

mert ott az nem jó helyen volt. Egyébként nem tettük tönkre. A márványlapokat leszereltük 

róla. Majd megpróbálunk neki valamilyen értelmes helyet keresni, de az oda, abba a képbe 

már nem illett bele. 

A fogadó óráimra én nagyon odafigyelek. Az, hogy egy-két fogadóórán tényleg nem voltam 

ott, valószínűleg szabadságon voltam, vagy elszólított a kötelesség máshova. A fogadó 

óráimon ott szoktam lenni, ezt ki merem jelenteni. Ezen lehet lovagolni. Tényleg volt két 

alkalom, hogy nem voltam ott, ezt elismerem. Ha nem vagyok is ott fogadóórán és valakinek 

sürgős szociális kérelme van, fogadjuk, és el van intézve az ügye. 

Jakab porta, vizesblokk: Tudom, ezzel adós vagyok a településnek, de voltak fontosabb 

teendőink. Biztosan lett volna rá kapacitás, de valamiért elmaradt. Jövő évben biztosan 

meglesz. 

Áramellátás, E-on, izzócsere:  Az áramellátás zavaráért az E-on felel, ha összecsapódik két 

vezeték és kiüti a biztosítékot, az izzócseréért egy másik cég felel. Ha kimegy egy izzó, azt 

jelezzük, általában egy héten belül szokták cserélni. 

Kérdezted a törött térkövet oda lehet-e adni? Oda. 

 

Kukucskáné Laboncz Márta: Kinek, milyen alapon? 

 

Gál Sándor: Ezt se én kérdeztem, én kérdeztem, de mondták nekem a lakosok. 

 

Szabó Béla polgármester: Zsuzsa válaszolt rá. 

 

Gál Sándor: Azt megértettem. 

 

Szabó Béla polgármester: Ez dirib-darab térkő volt, amit ti eldaraboltatok. Amit táskában 

elvittek, arról nem tudok nyilatkozni. 

 

Kukucskáné Laboncz Márta: Ennek kellene lennie egy nyilvántartásának és mint a fa ügyben 

is, ha ilyesmi van, meg kell tenni a szükséges lépéseket azért, hogy ne tűnjön el se fa, se térkő. 

Lehet ismeretlen tettes ellen feljelentést tenni. A lakosság szólt nekünk, hogy a facebookon 

árulják a térkövet. Onnan jött ez a probléma.  

Szabó Béla polgármester: Kereskedelmi mennyiségű térkő nem tűnt el. 

Kukucskáné Laboncz Márta :Meg kell nézni a facebookot, mert nem kevés mennyiségről van 

itt szó. Ne akarjon már senki elvenni a közből. Nyilván kell tartani, hogy mennyi térkövünk 

van, mennyi tűnt el belőle. 

Szabó Béla polgármester: Nyilván van tartva. 

Farkas Zsuzsanna: A térkövet nem lopta el senki. Abszolút kikérem magamnak, mert ez mind 

énrám irányul, tudom. Ki kell mondani nyíltan, nem kell itt célozgatni, hogy kik azok az 

emberek, akik meg vannak fenyegetve, kik nem mernek feljönni a közmeghallgatásra, kik 

azok, akik ellopják a fát, a térkövet, kik szólnak ezt, meg azt a hivatalban. El kell mondani és 

akkor majd azon fogunk lenni, hogy minél többet segítsünk. Az sem igaz, hogy nem tudja a 

falu, hogy hova kell szólni az áramellátásért. Én minden nap a hivatalban vagyok. Ha bejön 

egy magánszemély és azt mondja, hogy hívjátok fel az E-ont mert nem ég az utcában a 

villany, akkor veszik a készüléket és felhívják. Nem igaz, hogy az emberek félnek. Mindenki 

tiszteli a polgármestert, ez csak egy kitalált dolog. 

Tóth Károly: Tervben van-e, hogy itt lesz valamikor szennyvízhálózat? A másik kérdésem az 

, hogy egyre több igény van az urnás temetésre. A környező temetőket járva láttam, hogy 

külön parcellák vannak kijelölve az urnás temetésre. Ököritón nem lehetne ilyet kialakítani? 

Nem urnafalba, hanem földbe. 
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Szabó Béla polgármester: Beadtunk közel 3 éve szennyvízre pályázatot, amit meg is nyertünk. 

Pénzt még nem kaptunk rá, mert forráshiányos, de el sem utasították. Míg nem utasítják el, 

nem tudunk újra pályázni. Ez a mai napig megnyert, de függőben lévő pályázat, amit nem 

utasítottak el. Azon vagyunk, hogy legyen szennyvíz Ököritón. 

Az urnás temetésre így még konkrét igény nem volt, de most, hogy felhívtad rá a 

figyelmünket foglalkozunk vele és valószínű, hogy mi is ki fogunk jelölni ilyen területet, ha 

van szabad hely a temetőben. 

 

Tóth Károly: Nem mindenkinek tetszik a jelenlegi urnafal. 

Szabó Béla polgármester: Az igen soványra sikerült, azon is változtatni fogunk. 

Farkas Jenő: Mikor a hivatal előtt dolgoztam, jöttek olyan személyek, akik megszólítottak és 

azt mondták, hogy a csicskák dolgoznak a hivatalnak, rakják a térkövet. Mi már otthol 

vagyunk, keretünk ötezer forintot a napszámból. Tyukodra, Pátyodra járnak dolgozni. Én azt 

feleltem nekik, hogy mi teszünk azért, hogy a falu jobban épüljön ki. Mondtam neki, hogy te 

is azon a kövön mész, amit most rakunk le, de ezt nem nézed semmibe. Most is otthon vannak 

két hete, nem dolgoznak a hivatalnál semmit. A napjuk pedig írva van. 

Szabó Béla polgármester: Lehet van ilyen, nem vitatom. Amikor megtörténik, akkor kellene 

jelezni. 

Farkas Jenő: Én jeleztem a hivatal felé is, Huszti Gabinak is, Kovács Iminek is. 

Szabó Béla polgármester: Akkor kellett volna kihúzni a napjukat. 

Keresztesi Sándor: A Start előtti buszmegállótól a kerékpárutat meg kellene csinálni a Berki 

hídjáig. A bicikli utat nem a Startnál kellet volna átvinni a másik oldalra. 

Szabó Béla polgármester: Ezt akkor kellett volna szóvá tenni, mikor tervezték a kerékpárút 

nyomvonalát. 

Keresztesi Sándor: Olyan az út, hogy aki gyengébben tud biciklizni, annak le kell, hogy 

szálljon. A másik dolog a villany ügy. Jövök Rápoltról felfele és majdnem minden 

villanyoszlop köze ki van kötve, össze van fogatva a vezeték. Mikor mondjuk a Titásznak, 

tudják is hol a hiba, mégsem csinálnak semmit. Mi nem tartozunk ide? Ezután majd én is azt 

fogom akkor mondani, hogy a kommunális adót nem fizetem be, ha a villany nem lesz jó. 

Furcsa, hogy mihelyt egy kis szellő jön, nem ég a villany. 

Szabó Béla polgármester: Többször jeleztük, nem hajlandók reagálni rá. 

Gál Sándor: Én választ kaptam rá, hogy jönnek és megcsinálják. Kiváncsi leszek rá. 

Keresztesi Sándor: Ezt a választ én is megkaptam. 

Gál Sándor: Én is kérem, hogy a kerékpárút arra folytatódjon tovább. 

Szabó Béla polgármester: Nem fog folytatódni, mert megvan, hogy hol van a kerékpárut 

nyomvonala. Kerékpárutat mi a Startig csinálhatunk, ahol átmegy. Lehet csinálni arra is, csak 

ahhoz külön engedély kell. 

Keresztesi Sándor: Akkor a járdát igazítsuk meg egy kicsit. 

Szabó Béla polgármester: Ha megszélesítjük, akkor addig mennek elmajd biciklivel, aztán 

majd megsértődtök, ha a rendőr leszedeget benneteket. 

Gál Sándor: Az ott a gond, hogy a járda mellett méteres föld van, az nem lett leszedegetve 

akkor. Ha azt leszednénk onnan, akkor másképp lenne. Kérem, hogy folytassuk arra tovább. 

Szabó Béla polgármester: Mint mondtam, a kerékpárutat nem lehet arra folytatni csak járdát, 

vagy kérni kell építési engedélyt tovább a kerékpárútra.  
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Gál Sándor: Próbáljuk meg önerőből megcsinálni. 

Szabó Béla polgármester: Az egész településen ilyen szintű járdának kellene lenni, mint amit 

elkezdtünk. Ez legalább öt év, amíg közmunka programban ezt meg tudjuk csinálni. 

Gál Sándor: A Lehel utcán a járdahálózat kriminális, ott is lehetne folytatni. 

Szabó Béla polgármester: Nagyon sok helyen meg kellene igazítani, ha máshogy nem, 

betonozással. 

Gál Sándor: A fákkal is kellene kezdeni valamit. 

Szabó Béla polgármester: A Start fáival van a legnagyobb baj, neki kellene a balesetveszélyt 

megszüntetni. Mi a Starthoz nem mehetünk be. Fel kell szólítani, legfeljebb ennyit lehet 

csinálni. Nem közterületen lévő fa. 

Karcubné Papp Zsuzsanna: Miért van az, hogy a rápolti soron a füvet csak az utca közepéig 

vágják? 

Szabó Béla polgármester: Nem tudom, hogy a fűkaszásoknak hogy van kiadva. Gabinak 

kellene feltenni ezt a kérdést. 

Karcubné Papp Zsuzsanna: Mikor beindult a kertészet, volt-e olyan, hogy maga kihúzta az 

embereket, hogy oda nem kellenek. Maga húzgálja ki az embereket? 

Szabó Béla polgármester: Ez kacsa. Nem hiszem, hogy ilyen lett volna. Hat, hét évre nem 

emlékszem vissza. 

Mivel több kérdés és felvetés nem volt, Szabó Béla polgármester megköszönte a jelenlévők 

részvételét, boldog Karácsonyt és boldog új évet kívánt és a közmeghallgatást bezárta. 

 

K.m.f. 

 

Szabó Béla    Szécsi Csaba  

polgármester  mb.jegyző  

 


